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Ondenruerp Aanpak eenzaamheid

Betreft het een

raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

OmgevingBeleidsterrein

Portefeuillehouder C. van Poppel

Schriftelijke vraag

Afgetopen vrijdag toonde het NOS-journaa[ de succesvotte aanpak van de gemeente Rotterdam in

de bestrijding van eenzaamheid onder ouderen.

Zie onderstaande [ink:

https: / / nos. n[/qooqleamp/artiket/2187541-rotterdamse-aanpak-eenzaamheid:oneþf:oueþfe¡:

neemt-af.html

Rotterdam zette een project op waarbij vrijwiltigers bij 75+'ers, die dat wensten, op huisbezoek

gingen. Vervotgens werd er aan concrete oplossingen gewerkt.

Deze Rotterdamse aanpak bewijst dat er iets aan eenzaamheid is te doen.

Eenzaamheid komt in atte teeftijdscategorieën voor maar vooral ouderen zijn een kwetsbare groep

De CDA-fractie vindt het van groot belang om eenzaamheid tegen te gaan.

Naar aanteiding van de berichten over het succes van de Rotterdamse aanpak tegen eenzaamheid

hebben wij een paar vragen voor het cottege:

1) Heeft het coltege kennis genomen van de Rotterdamse aanpak tegen eenzaamheid en de

resultaten daarvan?

2) ls het college van mening dat een dergetijke aanpak ook voor Roosendaal zinvot kan zijn om

eenzaamheid onder ouderen terug te dringen? Graag een toetichting.

En zo ja, is het cotlege ook bereid om daar in te investeren? Graag een toetichting.

Namens de CDA-fractie,

Sandra van den Nieuwenhof

Robert Breedveld



Deze vragen beantwoorden wij als volgt:

1. Ja, wij hebben hiervan kennisgenomen.

2. Ja, wij zien dit ats een goed en sympathiek initiatief dat ook aansluit de gemeentelijke

beteidsdoelstettingen op het gebied van zorg en welzijn waar echter wel draagvtak bij

verschiltende partijen voor nodig is. Wanneer een vergetijkbaar initiatief met aantoonbaar

voldoende draagvlak bij diverse organisaties (denk aan woningcorporaties, wetzijn,

ouderenorganisatie e.d.) zich in onze gemeente aandient, is er zeker de bereidheid om te

kijken of en hoe dit initiatief ondersteund kan worden. Het initiatief past binnen de kaders

van het Stimuteringsfonds

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,

Corné van Poppel,

Wethouder Jeugd, Volksgezondheid, Zorg,Welzijn Decentralisaties (coördínerend)


